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EXCEPTIONAL CIRCUMSTANCES FOR GRANTING THE RIGHT TO VOTE

CIRCONSTANCES EXCEPTIONNELLES POUR OBTENIR LE DROIT DE VOTE 

According to Article 14.2 of the Rules of Procedure of the MOP, “Representatives of Parties which are three or 

more years behind in paying their subscriptions on the date of the opening session of the Meeting of the Parties shall 

not be eligible to vote. However, the Meeting of the Parties may allow such Parties to continue to exercise their right 

to vote if it is satisfied that the delay in payment arises from exceptional circumstances.” 

In October 2022, Countries which are more than three years behind in paying their ordinary contributions are Greece, 

Libya and Syria. 

The ACCOBAMS Extended Bureau (26-27 April 2022, Monaco) recommended that these Countries provide the 

Secretariat a formal letter explaining the “exceptional circumstances” originating the delay in payment.  

In October and November 2022, the Secretariat received from Greece and Libya their respective formal letters, which 

are reflected in this document.  

* 

En accord avec l’Article 14.2 du Règlement Intérieur de la MOP « Les Représentants des Parties qui ont un 

retard de trois ans ou plus dans le versement de leur contribution à la date de la séance d’ouverture de la Réunion des 

Parties ne sont pas autorisés à voter.  Cependant, la Réunion des Parties peut leur permettre de continuer d’exercer 

leur droit de vote s’il est entendu que le retard du règlement résulte de circonstances exceptionnelles. » 

En octobre 2022, les Pays ayant ont un retard de plus de trois dans le versement de leur contribution ordinaire sont la 

Grèce, la Libye et la Syrie. 

Le Bureau Etendu de l’ACCOBAMS (26-27 avril 2022, Monaco) a recommandé que ces Pays fournissent une lettre 

officielle au Secrétariat exposant les « circonstances exceptionnelles » expliquant ce retard de paiement. 

En octobre et novembre 2022, le Secrétariat a reçu de la Grèce et de la Libye leurs lettres officielles respectives, telles 

que présentées dans ce document.  
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LETTER FROM GREECE 

LETTRE DE LA GRECE 
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LETTER FROM LIBYA 

LETTRE DE LA LIBYE 

 

 
  


